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Protokoll från rådet för 

funktionshinderfrågor – 

sammanträde 2015-12 -03 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Carina Björklund utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2015-11-12 läggs till handlingarna.  

 

§ 5 Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

15 december är årets sista nämndsammanträde. Bland ärenden som 

kommer att tas upp är bland annat ansökan om föreningsbidrag från 

Stora Skuggans 4H-gård och ett särskilt ärende avseende förslag på 

organisationsförändring gällande samverkan med Norrmalm och 

Kungsholmen om en gemensam enhet för handläggning av 

ensamkommande barn. Enhetens föreslås organisatoriskt tillhöra 

Kungsholmen.  

Jan R berättar om förvaltningens övergripande verksamhetsplan för 

2016. Målsättningen är att även nästa år erbjuda 185 skolungdomar 

feriejobb. Ungdomar med sociala skäl, exempelvis 

funktionsnedsatta är prioriterade. Inom stöd- och service öppnas ett 

nytt gruppboende med fem platser under 2016. Förvaltningen ska 

vidare se över Startpunkten Hjorthagens träffverksamhet med fokus 

på öppethållande och innehåll. Vidare ska förvaltningen jobba för 

en sysselsättningsverksamhet i Norra Djurgårdsstaden för personer 

med psykisk ohälsa.  

 

Synpunkter från Elisabeth:  

- Verksamhetsplanens innehåll är obalanserad och det är 

mycket av innehållet som omfattar barn/ungdomar och äldre 

och inte så mycket gällande andra grupper som t.ex. 

missbruk, socialpsykiatri osv.  

- Gymmet i Tessinparken riktar sig inte enbart till äldre utan 

till personer i alla åldrar.  

- Under nämndmålet ”nämndens verksamheter är tillgängliga” 

saknas i beskrivningen psykiska förutsättningar. 

- Även rullstolsburna bör få möjlighet till stadsodling, vilket 

inte fungerar i dagsläget då det är för smalt att komma 

mellan odlingskragerna samt att dessa är för låga.    
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§ 6 Övriga frågor 

Diskussion om 5 % - målet avseende bostäder med särskild service. 

Hur man fram till detta mål är oklart men det har bland annat skett 

en inventering där biståndshandläggare har gjort en uppskattning av 

behovet dessa bostäder. I staden finns genomförandegruppen 

BYGG där Jan R ingår. Utöver honom finns ytterligaren en 

avdelningschef och enhetschef samt representanter från 

Exploateringskontoret, MICASA, socialnämnden, 

fastighetskontoret, stadsledningskontoret, stadsbyggnadskontoret 

och serviceförvaltningen. En översyn har gjorts där det har 

konstaterats att samordningen av byggnationen av bostäder inte är 

bra.  

 

Vi går igenom aktivitetslistan och jämför funktionshindersrådets 

förslag på aktiviteter och med de som har lagts in i 

verksamhetsplanen. Hur ska förvaltningen och rådet jobba med 

aktiviteterna? Återkommer om detta längre fram. Punkten förs in i 

bevakningslistan. Det som rör funktionsnedsättning i 

verksamhetsplanen har sammanställts och delgetts FH-rådet. 

Önskemål från Jan D att få en sammanställning med kommentarer 

från förvaltningen under FH-rådets förslag till aktiviteter. Anne 

fixar detta till januarisammanträdet.  

 

Går igenom sammanställningen av besöken som FH-rådet har haft 

under 2015 samt önskemål om 2016- års besök till rådet. Förslag på 

studiebesök till Töfsingdalens gruppboende.  

 

Vi går igenom bevakningslistan om saker som ska åtgärdas.  

Stryker allt utom 

-  När kommer ”gångstråken” på Karlavägen och  

Valhallavägen att renoveras: På stråket Karlavägen från 

Karlaplan  

till Radiohuset kommer det bytas till nya soffor under våren 

samt att gräsytorna återställs efter förra höstens arbete med 

gångvägarna. På Valhallavägen mellan Lidingövägen och 

Hakberget kommer gångytorna förbättras. Rådet för fram att 

det är störst problem mellan Karlaplan och Sturegatan vad 

avser framkomlighet på grund av stålkanter.  

- Excelfil från tillgänglighetsvandringen. Anne återkommer 

med denna till januarisammanträdet. 

 

§ 7 Nästa möte och avslutning  

Nästa möte är 14 januari, då i lokal Hjorten. Anne hämtar i recep-

tionen kl 14.00  
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God jul och gott nytt år!  

Bilaga 

Funktionshindersrådets förslag till aktiviteter 

 

 


